
                                                             Z á p i s n i c a     

 

 zo zasadnutia VMČ č. 5 Nitra – Diely, Kynek, Mlynárce, Párovské Háje konaného                                            

 

dňa 11.1.2024, o 17: 00 

      Na Hôrke 30, Nitra  
 

       ___________________________________________________________________________       
 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Došlá pošta a jej vybavenie  

3. Odpovede a pripomienky  

4. Rôzne 

Na zasadnutí sa zúčastnilo 9 členov /priložená prezenčná listina s vlastnoručnými 

podpismi/: 

Prítomní: 6- Ladislav Turba, doc. PhDr. Katarína Welnitzová,PhD.,  Ing. Jarmila 

Králová,PhD.,  Mgr. Viktor Moravec,  Ing. Jozef Bisták, ,  Ing. Ľuboš Kriššák,  

Neprítomní ospravedlnení:  3- Ing. Ľubomír Moravčík , RNDr.HildaKramáreková, 

PhD. doc.PaedDr. Pavol Horička, PhD.,    

Neprítomní neospravedlnení: 0  

1. Otvorenie – zasadnutie zahájil predseda VMČ p. Ladislav Turba 

 

2. Došlá pošta a jej vybavenie:  

Bod č.1  

Žiadosť p. M. Trnkus, Nitra – o vyriešenie situácie s obyvateľmi na Telgártskej ulice, MČ 

Mlynárce. 

Uznesenie: 1.VMČ odporúča od marca 2024 zintenzívniť hliadky Mestskej polície 

opakovane počas dňa na vyššie uvedenej ulici.   

2. Pre vyriešenie situácie na Telgártskej ulice žiadame obyvateľov v prípade problémov 

volať na čísla 159 (Mestská polícia) alebo 158 (štátna polícia) opakovane.  

3. VMČ odporúča navrhovanú situáciu riešiť v súčinnosti s odborom Sociálnych služieb 

a Právnym odborom Mesta Nitra.  

ZA:  6                                         PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0  

 



Bod č.2  

Žiadosť odbor Majetku- o vyjadrenie k odpredaju časti pozemku v k.ú. Kynek (J. Varga, 

Cabaj- Čápor) 

Uznesenie: VMČ navrhuje tvaromiestnu obhliadku za účasti VMČ, Odboru majetku, 

Odboru dopravy, Útvaru hlavného architekta. 

ZA:  6                                         PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

 

Bod č. 3 

Žiadosť Odbor investičnej výstavby – o vybudovanie verejných WC v Skate parku (Popradská 

ulica) 

Uznesenie : VMČ žiada Odbor investičnej výstavby o nacenenie a návrh realizácie verejných 

toaliet v priestore Skate parku na Popradskej ulici. 

ZA:  6                                         PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

 

Bod č. 4 

Žiadosť p. Žáčiková – ohľadom informovanosti aktuálneho štádia Slnečnej pláne na 

Kyneku. 

 

Uznesenie : VMČ žiada Odbor Investičnej výstavby o informácie ohľadom projektu 

Slnečná pláň (škôlka, lekáreň, základné služby) 

ZA:  6                                         PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

 

3. Odpovede a pripomienky: 

Všetky doručené listy, odpovede a pripomienky sú zadokumentované  v došlej pošte 

v predložených  materiálov k zasadnutiu VMČ ku dňu 11.1.2024 

 

4. Rôzne 

p. Králová – zvolanie tvaromiestnej obhliadky na Chotárnej ulici za prítomnosti Odboru 

dopravy, Mestskej polície, poprípade štátnej polície. 



Zvolať druhé pracovné stretnutie s VMČ 4, Odbor majetku a odbor dopravy k 3. etape 

dobudovania chodníka na Lukov dvor (aj aktualizovaná suma) a pracovné stretnutie 

ohľadom Starej Jarockej  

 

VMČ začať opätovné rokovanie so Službytom ohľadom využívania priestorov bývalého 

pohostinstva (Párovské Háje) a prenájom priestranstva (prednostne na prevádzku 

potravín)  

VMČ odporúča umiestnenie polopodzemných kontajnerov na uliciach: Dunajská, 

Považská, Kmeťova 2. 

Ďalšie zasadnutie VMČ č. 5 sa uskutoční  dňa                          
1.2.2024 o 16:00 KD Kynek, Nitra. 

 

Zapísala:  Ing. Mgr. Silvia Kováčová 

15.1.2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                Ladislav Turba 

                                                                                                       predseda VMČ č. 5 

                                                                                     Nitra-Diely, Kynek, Mlynárce, Párovské Háje 
 


